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PROTOKÓŁ 
z posiedzenia 62/23 

Komisji Finansów i Mienia Województwa 
Sejmiku Województwa Opolskiego 

w dniu 6 grudnia 2023r. 
 

Rozpoczęcie – godz. 1405 
 
Lista obecności członków komisji w załączeniu. 
Posiedzenie odbyło się w trybie zdalnym za pomocą videokonferencji. 
 
Obrady prowadził ZBIGNIEW ZIÓŁKO – Przewodniczący Komisji Finansów i Mienia 
Województwa. 
 

*  *  * 

 
Z.ZIÓŁKO – chciałbym przeprowadzić głosowanie w sprawie wyrażenia przez członków Komisji zgody 
na zdalny tryb obradowania. Zatem - kto z członków Komisji Finansów wyraża zgodę na zdalny tryb 
obradowania? 

 
GŁOSOWANIE   –   JEDNOGŁOŚNIE „ZA” (4) 

 
 1.  Otwarcie obrad. 
 
 2.  Stwierdzenie prawomocności obrad. 
 
W posiedzeniu udział wzięło 6 członków Komisji  

1. Zbigniew Ziółko 
2. Bogdan Tomaszek 
3. Zbigniew Kubalańca 
4. Andrzej Buła 
5. Janusz Trzepizur 
6. Martyna Nakonieczny 

 
 3. Przyjęcie protokołu z posiedzenia Komisji 61/23. 
 
Z.ZIÓŁKO – czy są jakieś uwagi do protokołu z posiedzenia Komisji 61/23 wyłożonego do wglądu? – 
nie było uwag. 
Stwierdzam, że protokół został przyjęty.  

 
 
 4.  Porządek obrad. 
 

• Analiza wniosków radnych do projektu budżetu Województwa Opolskiego na 2024 rok, 
złożonych do Zarządu Województwa Opolskiego – stanowisko Komisji Finansów i 
Mienia Województwa. 

• Analiza wniosków komisji stałych do projektu budżetu Województwa Opolskiego na 
2024 rok – stanowisko Komisji Finansów i Mienia Województwa. 

• Sformułowanie zbiorczej opinii o projekcie uchwały budżetowej Województwa 
Opolskiego na 2024 rok – podjęcie uchwały. 
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Z.ZIÓŁKO – czy do przedstawionego porządku obrad są jakieś uwagi? – nie było.  Kto jest za 
przyjęciem porządku obrad? 

GŁOSOWANIE   –   JEDNOGŁOŚNIE „ZA” (4) 
 

 5. Analiza wniosków radnych do projektu budżetu Województwa Opolskiego na 2024 rok, 
złożonych do Zarządu Województwa Opolskiego – stanowisko Komisji Finansów i Mienia 
Województwa. 
 
 

Wnioski Radnych TERESY CEGLECKIEJ-ZIELONKI, PIOTRA SEMAKA, i JERZEGO 

NIEDŹWIECKIEGO w sprawie: 

 
1) Remont DW nr 451 na odc. Wilków – Wojciechów (3mln) 

 
Z.ZIÓŁKO – Zarząd Województwa nie uwzględnił wniosku - czy są pytania? – nie było. Wobec tego 
proponuję, aby stanowisko Komisji było zgodne z rozstrzygnięciem Zarządu Województwa i nie 
uwzględniało wniosku w projekcie budżetu na 2024 rok – kto jest „ZA”? 

 

GŁOSOWANIE 
„ZA” - 3    „PRZECIW” - 2     „WSTRZYMAŁO SIĘ” - 0 

 
OPINIA KOMISJI FINANSÓW I MIENIA WOJEWÓDZTWA 

Komisja, po wysłuchaniu wyjaśnień, przyjmuje rozstrzygnięcie Zarządu Województwa, 
nieuwzględniające wniosku w projekcie budżetu na 2024 r. 

 
2) Program stypendialny dla studentów kształcących się na kierunkach pielęgiarskim, 

diagnosta laboratoryjny, ratownik medyczny (3,5 mln) 

 
Z.ZIÓŁKO – Zarząd Województwa nie uwzględnił wniosku - czy są pytania? – nie było. Wobec tego 
proponuję, aby stanowisko Komisji było zgodne z rozstrzygnięciem Zarządu Województwa i nie 
uwzględniało wniosku w projekcie budżetu na 2024 rok – kto jest „ZA”? 

 
GŁOSOWANIE 

„ZA” - 4    „PRZECIW” - 2     „WSTRZYMAŁO SIĘ” - 0 
 

OPINIA KOMISJI FINANSÓW I MIENIA WOJEWÓDZTWA 

Komisja, po wysłuchaniu wyjaśnień, przyjmuje rozstrzygnięcie Zarządu Województwa, 
nieuwzględniające wniosku w projekcie budżetu na 2024 r. 

 
3) Budowa ścieżki rowerowej przy DW nr 451 na odcinku Namysłów – Wilków (1,75 mln) 

 
Z.ZIÓŁKO – Zarząd Województwa nie uwzględnił wniosku - czy są pytania? – nie było. Wobec tego 
proponuję, aby stanowisko Komisji było zgodne z rozstrzygnięciem Zarządu Województwa i nie 
uwzględniało wniosku w projekcie budżetu na 2024 rok – kto jest „ZA”? 

 

GŁOSOWANIE 
„ZA” - 4    „PRZECIW” - 2     „WSTRZYMAŁO SIĘ” - 0 
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OPINIA KOMISJI FINANSÓW I MIENIA WOJEWÓDZTWA 

Komisja, po wysłuchaniu wyjaśnień, przyjmuje rozstrzygnięcie Zarządu Województwa, 
nieuwzględniające wniosku w projekcie budżetu na 2024 r. 

 
4) Remont DW nr 423 na odcinku Zdzieszowice - Krapkowice (Otmęt) (15 mln) 

 
Z.ZIÓŁKO – Zarząd Województwa nie uwzględnił wniosku - czy są pytania? – nie było. Wobec tego 
proponuję, aby stanowisko Komisji było zgodne z rozstrzygnięciem Zarządu Województwa i nie 
uwzględniało wniosku w projekcie budżetu na 2024 rok – kto jest „ZA”? 

 

GŁOSOWANIE 
„ZA” - 4    „PRZECIW” - 2     „WSTRZYMAŁO SIĘ” - 0 

 
OPINIA KOMISJI FINANSÓW I MIENIA WOJEWÓDZTWA 

Komisja, po wysłuchaniu wyjaśnień, przyjmuje rozstrzygnięcie Zarządu Województwa, 
nieuwzględniające wniosku w projekcie budżetu na 2024 r. 

 
5) Budowa chodnika w m. Szumirad (0,5 mln) 

 
Z.ZIÓŁKO – Zarząd Województwa nie uwzględnił wniosku - czy są pytania? – nie było. Wobec tego 
proponuję, aby stanowisko Komisji było zgodne z rozstrzygnięciem Zarządu Województwa i nie 
uwzględniało wniosku w projekcie budżetu na 2024 rok – kto jest „ZA”? 

 

GŁOSOWANIE 
„ZA” - 4    „PRZECIW” - 2     „WSTRZYMAŁO SIĘ” - 0 

 
OPINIA KOMISJI FINANSÓW I MIENIA WOJEWÓDZTWA 

Komisja, po wysłuchaniu wyjaśnień, przyjmuje rozstrzygnięcie Zarządu Województwa, 
nieuwzględniające wniosku w projekcie budżetu na 2023 r. 

 
 
Wnioski Radnej BRYGIDY KOLENDY-ŁABUŚ w sprawie: 
 

1) Udział w opracowaniu dokumentacji projektowej rozbudowy układu komunikacyjnego 
Ronda Milenijnego w Kędzierzynie-Koźlu (2024 – 0,2 mln, 2025 – 0,3 mln) 

 
Z.ZIÓŁKO – Zarząd Województwa uwzględnił wniosek - czy są pytania? – nie było. Wobec tego 
proponuję, aby stanowisko Komisji było zgodne z rozstrzygnięciem Zarządu Województwa i 
uwzględniało wniosek w projekcie budżetu na 2024 rok – kto jest „ZA”? 

 

GŁOSOWANIE   –   JEDNOGŁOŚNIE „ZA” (6) 
 

OPINIA KOMISJI FINANSÓW I MIENIA WOJEWÓDZTWA 

Komisja, po wysłuchaniu wyjaśnień, przyjmuje rozstrzygnięcie Zarządu Województwa, 
uwzględniające wniosek w projekcie budżetu na 2024 r. 

 
2) Dotacja dla Muzeum Śląska Opolskiego na pokrycie kosztów wydania Opolskiego Rocznika 

Muzealnego edycja 2024 (40 tys.) 
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Z.ZIÓŁKO – Zarząd Województwa uwzględnił wniosek - czy są pytania? – nie było. Wobec tego 
proponuję, aby stanowisko Komisji było zgodne z rozstrzygnięciem Zarządu Województwa i 
uwzględniało wniosek w projekcie budżetu na 2024 rok – kto jest „ZA”? 

 

GŁOSOWANIE   –   JEDNOGŁOŚNIE „ZA” (6) 
 

OPINIA KOMISJI FINANSÓW I MIENIA WOJEWÓDZTWA 

Komisja, po wysłuchaniu wyjaśnień, przyjmuje rozstrzygnięcie Zarządu Województwa, 
uwzględniające wniosek w projekcie budżetu na 2024 r. 

 
 
Wnioski Radnych BRYGIDY KOLENDY-ŁABUŚ i JANINY OKRĄGŁY w sprawie: 
 

1) Dotacja dla Wojewódzkiego Ośrodka Medycyny Pracy na zakup ekg wysiłowego z bieżnią 
(40 000 zł) oraz kabiny do naświetlań i lamp do fototerapii (UVA, UVB) –  (90 tys.) 

 
Z.ZIÓŁKO – Zarząd Województwa uwzględnił wniosek - czy są pytania? – nie było. Wobec tego 
proponuję, aby stanowisko Komisji było zgodne z rozstrzygnięciem Zarządu Województwa i 
uwzględniało wniosek w projekcie budżetu na 2024 rok – kto jest „ZA”? 

 

GŁOSOWANIE   –   JEDNOGŁOŚNIE „ZA” (6) 
 

OPINIA KOMISJI FINANSÓW I MIENIA WOJEWÓDZTWA 

Komisja, po wysłuchaniu wyjaśnień, przyjmuje rozstrzygnięcie Zarządu Województwa, 
uwzględniające wniosek w projekcie budżetu na 2024 r. 

 

 

Wnioski Radnego ANTONIEGO KONOPKI w sprawie: 

 
1) Ścieżka rowerowa na odcinku Makowice- Pakosławice 

 
Z.ZIÓŁKO – Zarząd Województwa nie uwzględnił wniosku - czy są pytania lub uwagi? 
 
A.KONOPKA – wycofuję wniosek. 

 
2) Wsparcie wielokulturowości naszego regionu poprzez przeznaczenie kwoty 100 000 zł w 

zakresie kultury i tradycji ziem górskich, działań organizacji, stowarzyszeń, zespołow w tym 
obszarze 

 
Z.ZIÓŁKO – Zarząd Województwa uwzględnił wniosek - czy są pytania? – nie było. Wobec tego 
proponuję, aby stanowisko Komisji było zgodne z rozstrzygnięciem Zarządu Województwa i 
uwzględniało wniosek w projekcie budżetu na 2024 rok – kto jest „ZA”? 

 
GŁOSOWANIE   –   JEDNOGŁOŚNIE „ZA” (6) 

 
OPINIA KOMISJI FINANSÓW I MIENIA WOJEWÓDZTWA 

Komisja, po wysłuchaniu wyjaśnień, przyjmuje rozstrzygnięcie Zarządu Województwa, 
uwzględniające wniosek w projekcie budżetu na 2024 r. 
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3) Ujęcie w projekcie budżetu województwa kwoty 100 000 zł na zakup aparatury do usg do 
monitorowania dobrego stanu dzieci dla Oddziału Neonatologii z Pododdziałem Patologii 
Noworodka ZOZ w Nysie 

 
Z.ZIÓŁKO – Zarząd Województwa nie uwzględnił wniosku - czy są pytania lub uwagi? 
 
A.KONOPKA – wycofuję wniosek. 
 

 

Wnioski Radnej MARTYNY NAKONIECZNY w sprawie: 

 
1) Realizacja dodatkowych 2 godzin nauki wybranego języka obcego dla każdego ucznia, 

począwszy od pierwszej klasy szkoły podstawowej do końca klasy programowej najwyższej 
szkoły ponadpodstawowej (2 mln) 

 
Z.ZIÓŁKO – Zarząd Województwa nie uwzględnił wniosku - czy są pytania? – nie było. Wobec tego 
proponuję, aby stanowisko Komisji było zgodne z rozstrzygnięciem Zarządu Województwa i nie 
uwzględniało wniosku w projekcie budżetu na 2024 rok – kto jest „ZA”? 

 

GŁOSOWANIE 
„ZA” - 3    „PRZECIW” - 2     „WSTRZYMAŁO SIĘ” - 0 

 
OPINIA KOMISJI FINANSÓW I MIENIA WOJEWÓDZTWA 

Komisja, po wysłuchaniu wyjaśnień, przyjmuje rozstrzygnięcie Zarządu Województwa, 
nieuwzględniające wniosku w projekcie budżetu na 2024 r. 

 
2) Organizacja konferencji naukowej we współpracy z Ministerstwem Klimatu i WFOŚiGW na 

temat wpływu mikroretencji na gospodarke wodną i rolnictwo w regionie (135 tys.) 

 
Z.ZIÓŁKO – Zarząd Województwa nie uwzględnił wniosku - czy są pytania? – nie było. Wobec tego 
proponuję, aby stanowisko Komisji było zgodne z rozstrzygnięciem Zarządu Województwa i nie 
uwzględniało wniosku w projekcie budżetu na 2024 rok – kto jest „ZA”? 

 
GŁOSOWANIE 

„ZA” - 3    „PRZECIW” - 2     „WSTRZYMAŁO SIĘ” - 0 
 

OPINIA KOMISJI FINANSÓW I MIENIA WOJEWÓDZTWA 

Komisja, po wysłuchaniu wyjaśnień, przyjmuje rozstrzygnięcie Zarządu Województwa, 
nieuwzględniające wniosku w projekcie budżetu na 2024 r. 

 
3) Poprawa mikroretencyjności w regionie poprzez system dopłat do budowy małej 

architektury ogrodowej i zbiorników na wodę deszczową (5 mln) 

 
Z.ZIÓŁKO – Zarząd Województwa nie uwzględnił wniosku - czy są pytania? – nie było. Wobec tego 
proponuję, aby stanowisko Komisji było zgodne z rozstrzygnięciem Zarządu Województwa i nie 
uwzględniało wniosku w projekcie budżetu na 2024 rok – kto jest „ZA”? 

 

GŁOSOWANIE 
„ZA” - 3    „PRZECIW” - 2     „WSTRZYMAŁO SIĘ” - 0 
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OPINIA KOMISJI FINANSÓW I MIENIA WOJEWÓDZTWA 

Komisja, po wysłuchaniu wyjaśnień, przyjmuje rozstrzygnięcie Zarządu Województwa, 
nieuwzględniające wniosku w projekcie budżetu na 2024 r. 

 
4) Rozszerzenie programu stypendiów dla studentów kierunków lekarskich o pomoc dla 

studentów kierunków tzw. zawodów okołomedycznych, wg. zapotrzebowania w regionie (2 
mln) 

 
Z.ZIÓŁKO – Zarząd Województwa nie uwzględnił wniosku - czy są pytania? – nie było. Wobec tego 
proponuję, aby stanowisko Komisji było zgodne z rozstrzygnięciem Zarządu Województwa i nie 
uwzględniało wniosku w projekcie budżetu na 2024 rok – kto jest „ZA”? 

 

GŁOSOWANIE 
„ZA” - 3    „PRZECIW” - 2     „WSTRZYMAŁO SIĘ” - 0 

 
OPINIA KOMISJI FINANSÓW I MIENIA WOJEWÓDZTWA 

Komisja, po wysłuchaniu wyjaśnień, przyjmuje rozstrzygnięcie Zarządu Województwa, 
nieuwzględniające wniosku w projekcie budżetu na 2024 r. 

 
5) Organizacja konferencji naukowej we współpracy z Ministerstwem Klimatu, Ministerstwa 

Rolnictwa  i WFOŚiGW na temat wpływu na środowisko dużych zakładów przemysłowych w 
województwie opolskim. 

 
Z.ZIÓŁKO – Zarząd Województwa nie uwzględnił wniosku - czy są pytania? – nie było. Wobec tego 
proponuję, aby stanowisko Komisji było zgodne z rozstrzygnięciem Zarządu Województwa i nie 
uwzględniało wniosku w projekcie budżetu na 2024 rok – kto jest „ZA”? 

 

GŁOSOWANIE 
„ZA” - 4    „PRZECIW” - 2     „WSTRZYMAŁO SIĘ” - 0 

 
OPINIA KOMISJI FINANSÓW I MIENIA WOJEWÓDZTWA 

Komisja, po wysłuchaniu wyjaśnień, przyjmuje rozstrzygnięcie Zarządu Województwa, 
nieuwzględniające wniosku w projekcie budżetu na 2024 r. 

 
 

Wnioski Radnej DANUTY TRZASKAWSKIEJ w sprawie: 

 
1) Remont nawierzchni, umocnienie pobocza oraz budowa chodnika wzdłuż DW 385  w m. 

Kopice (od 6,5 mln do 10,4 mln) 
 
Z.ZIÓŁKO – Zarząd Województwa nie uwzględnił wniosku - czy są pytania? – nie było. Wobec tego 
proponuję, aby stanowisko Komisji było zgodne z rozstrzygnięciem Zarządu Województwa i nie 
uwzględniało wniosku w projekcie budżetu na 2024 rok – kto jest „ZA”? 

 
GŁOSOWANIE 

„ZA” - 4    „PRZECIW” - 1     „WSTRZYMAŁO SIĘ” - 0 
 

OPINIA KOMISJI FINANSÓW I MIENIA WOJEWÓDZTWA 

Komisja, po wysłuchaniu wyjaśnień, przyjmuje rozstrzygnięcie Zarządu Województwa, 
nieuwzględniające wniosku w projekcie budżetu na 2024 r. 
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2) Sfinansowanie kosztów prac projektowych obwodnicy m. Stary Grodków, gm. Skoroszyce, 
powiat nyski (około 1 mln) 

 
Z.ZIÓŁKO – Zarząd Województwa nie uwzględnił wniosku - czy są pytania? – nie było. Wobec tego 
proponuję, aby stanowisko Komisji było zgodne z rozstrzygnięciem Zarządu Województwa i nie 
uwzględniało wniosku w projekcie budżetu na 2024 rok – kto jest „ZA”? 

 
GŁOSOWANIE 

„ZA” - 4    „PRZECIW” - 1     „WSTRZYMAŁO SIĘ” - 1 
 

OPINIA KOMISJI FINANSÓW I MIENIA WOJEWÓDZTWA 

Komisja, po wysłuchaniu wyjaśnień, przyjmuje rozstrzygnięcie Zarządu Województwa, 
nieuwzględniające wniosku w projekcie budżetu na 2024 r. 

 
3) Budowa ścieżki rowerowej  wzdłuż DW 378 na odcinku od obwodnicy Grodkowa w 

kierunku m. Wójtowice na odcinku ok. 1,4 km oraz wszdłuż DW 401 na odcinku od DW 378 
do połączenia ze ścieżką rowerową prowadzącą od obwodnicy Grodkowa do Starego 
Grodkowa 

 
Z.ZIÓŁKO – Zarząd Województwa nie uwzględnił wniosku - czy są pytania? – nie było. Wobec tego 
proponuję, aby stanowisko Komisji było zgodne z rozstrzygnięciem Zarządu Województwa i nie 
uwzględniało wniosku w projekcie budżetu na 2024 rok – kto jest „ZA”? 

 

GŁOSOWANIE 
„ZA” - 4    „PRZECIW” - 1     „WSTRZYMAŁO SIĘ” - 1 

 
OPINIA KOMISJI FINANSÓW I MIENIA WOJEWÓDZTWA 

Komisja, po wysłuchaniu wyjaśnień, przyjmuje rozstrzygnięcie Zarządu Województwa, 
nieuwzględniające wniosku w projekcie budżetu na 2024 r. 

 
4) Remont nawierzchni jezdni DW nr 378 od odcinku Gnojna - Lubcz od km 16+650 do ok. 

19+050  tj. granic m. Lubcz (7 mln) 
 
Z.ZIÓŁKO – Zarząd Województwa nie uwzględnił wniosku - czy są pytania? – nie było. Wobec tego 
proponuję, aby stanowisko Komisji było zgodne z rozstrzygnięciem Zarządu Województwa i nie 
uwzględniało wniosku w projekcie budżetu na 2024 rok – kto jest „ZA”? 

 

GŁOSOWANIE 
„ZA” - 4    „PRZECIW” - 2     „WSTRZYMAŁO SIĘ” - 0 

 
OPINIA KOMISJI FINANSÓW I MIENIA WOJEWÓDZTWA 

Komisja, po wysłuchaniu wyjaśnień, przyjmuje rozstrzygnięcie Zarządu Województwa, 
nieuwzględniające wniosku w projekcie budżetu na 2024 r. 

 

5) Budowa chodnika wzdłuż DW 378 na odcinku przebiegajacym przez miejscowość Gnojna 
(3,6 mln) 

 
Z.ZIÓŁKO – Zarząd Województwa nie uwzględnił wniosku - czy są pytania? – nie było. Wobec tego 
proponuję, aby stanowisko Komisji było zgodne z rozstrzygnięciem Zarządu Województwa i nie 
uwzględniało wniosku w projekcie budżetu na 2024 rok – kto jest „ZA”? 
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GŁOSOWANIE 
„ZA” - 5    „PRZECIW” - 0     „WSTRZYMAŁO SIĘ” - 1 

 
OPINIA KOMISJI FINANSÓW I MIENIA WOJEWÓDZTWA 

Komisja, po wysłuchaniu wyjaśnień, przyjmuje rozstrzygnięcie Zarządu Województwa, 
nieuwzględniające wniosku w projekcie budżetu na 2024 r. 

 
6) Budowa ścieżki rowerowej wzdłuż DW 401 na odcinku Skoroszyce - Pakosławice do 

skrzyżowania z drogą krajową 46 do tzw. Grzybka 
 
Z.ZIÓŁKO – Zarząd Województwa nie uwzględnił wniosku - czy są pytania? – nie było. Wobec tego 
proponuję, aby stanowisko Komisji było zgodne z rozstrzygnięciem Zarządu Województwa i nie 
uwzględniało wniosku w projekcie budżetu na 2024 rok – kto jest „ZA”? 

 

GŁOSOWANIE 
„ZA” - 4    „PRZECIW” - 0     „WSTRZYMAŁO SIĘ” - 2 

 
OPINIA KOMISJI FINANSÓW I MIENIA WOJEWÓDZTWA 

Komisja, po wysłuchaniu wyjaśnień, przyjmuje rozstrzygnięcie Zarządu Województwa, 
nieuwzględniające wniosku w projekcie budżetu na 2024 r. 

 

 

Wnioski Radnego BOGDANA TOMASZKA w sprawie: 

 
1) Organizacja konferencji regionalnej poświeconej sprawom Dorzecza Górnej Odry pod 

nazwą: Odrzańska Droga Wodna - znaczenie, szanse i znaczenie dla gospodarki i życia 
mieszkańców (100 tys.) 

 
Z.ZIÓŁKO – Zarząd Województwa nie uwzględnił wniosku - czy są pytania? – nie było. Wobec tego 
proponuję, aby stanowisko Komisji było zgodne z rozstrzygnięciem Zarządu Województwa i nie 
uwzględniało wniosku w projekcie budżetu na 2024 rok – kto jest „ZA”? 

 

GŁOSOWANIE 
„ZA” - 4    „PRZECIW” - 2     „WSTRZYMAŁO SIĘ” - 0 

 
OPINIA KOMISJI FINANSÓW I MIENIA WOJEWÓDZTWA 

Komisja, po wysłuchaniu wyjaśnień, przyjmuje rozstrzygnięcie Zarządu Województwa, 
nieuwzględniające wniosku w projekcie budżetu na 2024 r. 

 
2) Opracowanie projektu programu wdrożeniowego pod nazwą: „ Rozwój kreatywności i 

przedsiębiorczości wśród młodzieży  Województwa Opolskiego w obecnym  okresie 
programowania  - innowacyjni młodzi i innowacyjne pomysły są wśród nas”. (150 tys.) 

 
Z.ZIÓŁKO – Zarząd Województwa nie uwzględnił wniosku - czy są pytania? – nie było. Wobec tego 
proponuję, aby stanowisko Komisji było zgodne z rozstrzygnięciem Zarządu Województwa i nie 
uwzględniało wniosku w projekcie budżetu na 2024 rok – kto jest „ZA”? 

 
GŁOSOWANIE 

„ZA” - 4    „PRZECIW” - 2     „WSTRZYMAŁO SIĘ” - 0 
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OPINIA KOMISJI FINANSÓW I MIENIA WOJEWÓDZTWA 

Komisja, po wysłuchaniu wyjaśnień, przyjmuje rozstrzygnięcie Zarządu Województwa, 
nieuwzględniające wniosku w projekcie budżetu na 2024 r. 

 
 

Wnioski Radnego JANUSZA TRZEPIZURA w sprawie: 

 
1) Biegnij i skacz w stronę sukcesu - rozbudowa i wdrożenie nowoczesnych technologii w 

organizacji zawodów lekkoatletycznych na terenie województwa opolskiego (0,2 mln) 
 
Z.ZIÓŁKO – Zarząd Województwa nie uwzględnił wniosku - czy są pytania? – nie było. Wobec tego 
proponuję, aby stanowisko Komisji było zgodne z rozstrzygnięciem Zarządu Województwa i nie 
uwzględniało wniosku w projekcie budżetu na 2024 rok – kto jest „ZA”? 

 

GŁOSOWANIE 
„ZA” - 3    „PRZECIW” - 1     „WSTRZYMAŁO SIĘ” - 0 

 
OPINIA KOMISJI FINANSÓW I MIENIA WOJEWÓDZTWA 

Komisja, po wysłuchaniu wyjaśnień, przyjmuje rozstrzygnięcie Zarządu Województwa, 
nieuwzględniające wniosku w projekcie budżetu na 2024 r. 

 
2) Dofinansowanie wyposażenia stadionu lekkoatletycznego: 1. Nagłośnienie stadionu 

niezbędne do obsługi stadionu – 40 000 zł, 2. Monitoring obiektu – 30 000 zł, 3. Zestaw 
pomiarowy do pomiaru sprzętu rzutowego (dyski, kule, młoty, oszczepy) – 30 000 zł, 4. 
Sprzęt do pielęgnacji murawy i terenów zielonych z osprzętem do odśnieżania (kosiarka-
traktorek) - 40 000 zł, 5. Stoły oraz parasole do obsługi wydarzeń na obiekcie – 10 000 zł. 
(0,15 mln) 

 
Z.ZIÓŁKO – Zarząd Województwa uwzględnił wniosek - czy są pytania? – nie było. Wobec tego 
proponuję, aby stanowisko Komisji było zgodne z rozstrzygnięciem Zarządu Województwa i 
uwzględniało wniosek w projekcie budżetu na 2024 rok – kto jest „ZA”? 

 
GŁOSOWANIE 

„ZA” - 3    „PRZECIW” - 0     „WSTRZYMAŁO SIĘ” - 1 
 

OPINIA KOMISJI FINANSÓW I MIENIA WOJEWÓDZTWA 

Komisja, po wysłuchaniu wyjaśnień, przyjmuje rozstrzygnięcie Zarządu Województwa, 
uwzględniające wniosek w projekcie budżetu na 2024 r. 

 
3) Docieplenie skrzydła budynku Publicznej Szkoły Podstawowej nr 2 im. Polskich 

Olimpijczyków w Opolu, ul. Katowicka 35, Opole. (1 mln) 

 
Z.ZIÓŁKO – Zarząd Województwa nie uwzględnił wniosku - czy są pytania? – nie było. Wobec tego 
proponuję, aby stanowisko Komisji było zgodne z rozstrzygnięciem Zarządu Województwa i nie 
uwzględniało wniosku w projekcie budżetu na 2024 rok – kto jest „ZA”? 

 

GŁOSOWANIE 
„ZA” - 3    „PRZECIW” - 0     „WSTRZYMAŁO SIĘ” - 1 
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OPINIA KOMISJI FINANSÓW I MIENIA WOJEWÓDZTWA 

Komisja, po wysłuchaniu wyjaśnień, przyjmuje rozstrzygnięcie Zarządu Województwa, 
nieuwzględniające wniosku w projekcie budżetu na 2024 r. 

 

Wnioski Radnego BOGUSŁAWA WIERDAKA w sprawie: 

 
1) Wykonanie dokumentacji technicznej na budowe ronda przy DW Nr 489 - skrzyżowanie ul. 

Otmuchowskiej z ul. Chełmońskiego (0,1 mln) 
 
Z.ZIÓŁKO – Zarząd Województwa nie uwzględnił wniosku - czy są pytania? – nie było. Wobec tego 
proponuję, aby stanowisko Komisji było zgodne z rozstrzygnięciem Zarządu Województwa i nie 
uwzględniało wniosku w projekcie budżetu na 2024 rok – kto jest „ZA”? 

 

GŁOSOWANIE 
„ZA” - 4    „PRZECIW” - 0     „WSTRZYMAŁO SIĘ” - 1 

 
OPINIA KOMISJI FINANSÓW I MIENIA WOJEWÓDZTWA 

Komisja, po wysłuchaniu wyjaśnień, przyjmuje rozstrzygnięcie Zarządu Województwa, 
nieuwzględniające wniosku w projekcie budżetu na 2024 r. 

 
2) Wykonanie dokumentacji technicznej na modernizację DW Nr 411 Nysa-Głuchołazy - etap I 

(0,2 mln) 

 
Z.ZIÓŁKO – Zarząd Województwa uwzględnił wniosek - czy są pytania? – nie było. Wobec tego 
proponuję, aby stanowisko Komisji było zgodne z rozstrzygnięciem Zarządu Województwa i 
uwzględniało wniosek w projekcie budżetu na 2024 rok – kto jest „ZA”? 

 
GŁOSOWANIE 

„ZA” - 4    „PRZECIW” - 0     „WSTRZYMAŁO SIĘ” - 1 
 

OPINIA KOMISJI FINANSÓW I MIENIA WOJEWÓDZTWA 

Komisja, po wysłuchaniu wyjaśnień, przyjmuje rozstrzygnięcie Zarządu Województwa, 
uwzględniające wniosek w projekcie budżetu na 2024 r. 

 
 

Wnioski Radnej JOLANTY WILCZYŃSKIEJ w sprawie: 

 
1) Budowa chodnika wzdłuż DW nr 396 w m. Mikowice gm. Namysłów 

 
Z.ZIÓŁKO – Zarząd Województwa uwzględnił wniosek - czy są pytania? – nie było. Wobec tego 
proponuję, aby stanowisko Komisji było zgodne z rozstrzygnięciem Zarządu Województwa i 
uwzględniało wniosek w projekcie budżetu na 2024 rok – kto jest „ZA”? 

GŁOSOWANIE 
„ZA” - 3    „PRZECIW” - 1     „WSTRZYMAŁO SIĘ” - 0 

 
OPINIA KOMISJI FINANSÓW I MIENIA WOJEWÓDZTWA 

Komisja, po wysłuchaniu wyjaśnień, przyjmuje rozstrzygnięcie Zarządu Województwa, 
uwzględniające wniosku w projekcie budżetu na 2024 r. 
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Wnioski KLUBU RADNYCH KOALICJA OBYWATELSKA w sprawie: 
 
Z.ZIÓŁKO  – Szanowni Państwo w związku z tym, że wniosków złożonych przez klub Koalicja 
Obywatelska jest dosyć dużo, a Zarząd Województwa rozstrzygnął o uwzględnieniu ich w projekcie 
budżetu na 2024 rok, mam taką propozycję. Odczytam wszystkie wnioski wraz z rozstrzygnięciami, 
następnie przejdziemy do pytań ze strony członków Komisji, oraz do głosowania blokiem. Czy jest 
zgoda na taki sposób procedowania? – członkowie Komisji wyrazili zgodę. 

 
1) Budowa ścieżki rowerowej wzdłuż DW 411 na odcinku Nysa - Podkamień - dł. 1,64 km 

 
Z.ZIÓŁKO – Zarząd Województwa uwzględnił wniosek w projekcie budżetu na 2024 r. 

 
2) Budowa ścieżki pieszo rowerowej w m. Głubczyce - Sady , DW 416 - dł. 0,69 km 

 
Z.ZIÓŁKO – Zarząd Województwa uwzględnił wniosek w projekcie budżetu na 2024 r. 

 
3) Budowa ścieżki rowerowej w ciągu DW 405 w m. Korfantów - dł. 0,76 

 
Z.ZIÓŁKO – Zarząd Województwa uwzględnił wniosek w projekcie budżetu na 2024 r. 
 

4) Budowa ścieżki pieszo rowerowej w m. Świerczów , DW 454 - dł. 0,61 km 

 
Z.ZIÓŁKO – Zarząd Województwa uwzględnił wniosek w projekcie budżetu na 2024 r. 

 

5) Wykonanie dokumentacji projektowej na modernizację DW 411 Nysa - Głuchołazy Etap I 

(0,2 mln) 

 

Z.ZIÓŁKO – Zarząd Województwa uwzględnił wniosek w projekcie budżetu na 2024 r. 

 

6) Wykonanie dokumentacji projektowej na budowę obwodnicy Boguchwałowa w ciagu DW 

416 

 
Z.ZIÓŁKO – Zarząd Województwa uwzględnił wniosek w projekcie budżetu na 2024 r. 

 

7) Wykonanie dokumentacji projektowej na rozbudowę układu komunikacyjnego Ronda 

Milenijnego w Kędzierzynie-Koźlu (0,2 mln) 

 

Z.ZIÓŁKO – Zarząd Województwa uwzględnił wniosek w projekcie budżetu na 2024 r. 

 

8) Przygotowanie dokumentacji projektowej i wykonanie prac związanych z obniżeniem o 0,5 

metra przebiegu DW 419 pod wiaduktem kolejowym znajdujacym się na odcinku Nowa 

Cerekwia - Gniewkowice 

 
Z.ZIÓŁKO – Zarząd Województwa uwzględnił wniosek w projekcie budżetu na 2024 r. 
 

9) Przebudowa DW 416 w m. Nowy Dwór Prudnicki - 0,9 km 

 
Z.ZIÓŁKO – Zarząd Województwa uwzględnił wniosek w projekcie budżetu na 2024 r. 
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10) Rozbudowa skrzyżowań w ciągu DW 463 w m. Ozimek - dł. 0,3 km 

 
Z.ZIÓŁKO – Zarząd Województwa uwzględnił wniosek w projekcie budżetu na 2024 r. 

 

11) Rozbudowa DW 416 na odcinku Pietna - Ściborowice - 2,66 km 

 
Z.ZIÓŁKO – Zarząd Województwa uwzględnił wniosek w projekcie budżetu na 2024 r. 

 

12) Rozbudowa DW 401 w m. Żłobizna - dł. 1,5 km 

 
Z.ZIÓŁKO – Zarząd Województwa uwzględnił wniosek w projekcie budżetu na 2024 r. 
 

13) Rozbudowa DW 408 w m. Brzeźce -dł. 1,6 km 

 
Z.ZIÓŁKO – Zarząd Województwa uwzględnił wniosek w projekcie budżetu na 2024 r. 
 

14) Rozbudowa DW 461 w m. Dąbrówka Łubniańska i Łubniany - dł. 0,6 km 

 
Z.ZIÓŁKO – Zarząd Województwa uwzględnił wniosek w projekcie budżetu na 2024 r. 
 

15) Budowa chodnika w ciągu DW 494 w m. Wędrynia - dł. 1,25 km 

 
Z.ZIÓŁKO – Zarząd Województwa uwzględnił wniosek w projekcie budżetu na 2024 r. 
 

16) Budowa chodnika w ciągu DW 435 w m. Chróscina - dł. 0,34 km 

 
Z.ZIÓŁKO – Zarząd Województwa uwzględnił wniosek w projekcie budżetu na 2024 r. 
 

17) Budowa chodnika w ciągu DW 478 w m. Gnojna - etap II- dł. 1,42 km 

 
Z.ZIÓŁKO – Zarząd Województwa uwzględnił wniosek w projekcie budżetu na 2024 r. 
 

18) Wsparcie robót związanych z zabezpieczeniem i częścią prac remontowych po pożarze 

dawnego budynku dworca PKP w Głubczycach (0,4 mln) 

 
Z.ZIÓŁKO – Zarząd Województwa uwzględnił wniosek w projekcie budżetu na 2024 r. 
 

19) Pokrycie kosztów wydania i dystrybucji Opolskiego Rocznika Muzealnego edycja 2024 w 

ilości 500 szt. (40 tys.) 

 
Z.ZIÓŁKO – Zarząd Województwa uwzględnił wniosek w projekcie budżetu na 2024 r. 
 

20) Zakup EKG wysiłkowego z bieżnią dla Wojewódzkiego Ośrodka Medycyny Pracy (50 tys.) 

 
Z.ZIÓŁKO – Zarząd Województwa uwzględnił wniosek w projekcie budżetu na 2024 r. 

 
21) Zakup kabiny do naświetleń i lamp do fototeapii (UVA , UVB) dla Wojewódzkiego Osrodka 

Medycyny Pracy (40 tys.) 
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Z.ZIÓŁKO – Zarząd Województwa uwzględnił wniosek w projekcie budżetu na 2024 r. 
 
Czy są pytania w odniesieniu do przedstawionych wniosków? – nie było. Wobec tego proponuję, aby 
stanowisko Komisji było zgodne z przytoczonymi rozstrzygnięciami Zarządu Województwa i 
uwzględniało wnioski 1-21 w projekcie budżetu na 2024 rok – kto jest „ZA”? 

 

GŁOSOWANIE 
„ZA” - 3    „PRZECIW” -  0    „WSTRZYMAŁO SIĘ” - 1 

 
OPINIA KOMISJI FINANSÓW I MIENIA WOJEWÓDZTWA 

Komisja, po wysłuchaniu wyjaśnień, przyjmuje rozstrzygnięcie Zarządu Województwa, 
uwzględniające wnioski 1-21 w projekcie budżetu na 2024 r. 

 
 
Wnioski KLUBU RADNYCH MNIEJSZOŚĆ NIEMIECKA w sprawie: 
 
Z.ZIÓŁKO  – Szanowni Państwo w związku z tym, że wniosków złożonych przez klub Mniejszość 
Niemiecka również jest sporo, a Zarząd Województwa rozstrzygnął o uwzględnieniu większości tych 
wniosków w projekcie budżetu na 2024 rok, mam taką propozycję - odczytam wszystkie wnioski wraz 
z rozstrzygnięciami, następnie przejdziemy do pytań i uwag ze strony członków Komisji, oraz do 
głosowania blokiem. Czy jest zgoda na taki sposób procedowania? – członkowie Komisji wyrazili 
zgodę. 

 
1) Rozbudowa DW 454 na odcinku Kup – Ładza (12 mln) 

 
Z.ZIÓŁKO – Zarząd Województwa uwzględnił wniosek w projekcie budżetu na 2024 r. 

 
2) Rozbudowa DW 901 na odcinku Żędowice – Kielcza (17 mln) 

 
Z.ZIÓŁKO – Zarząd Województwa uwzględnił wniosek w projekcie budżetu na 2024 r. 

 
3) Rozbudowa DW 416  na odcinku Pietna – Ściborowice (9 mln) 

 
Z.ZIÓŁKO – Zarząd Województwa uwzględnił wniosek w projekcie budżetu na 2024 r. 
 

4) Zwiększenie środków w dziale turystyka (Rozwój usług turystycznych  zdecydowanie 

przyśpiesza rozwój gospodarczy regionu i tworzy stałe podstawy jego rozwoju. To obecnie 

jedna z najszybciej rozwijających się gałęzi gospodarki dająca w Polsce średnio 6% udziału 

w PKB, a na świecie średnio 10%. Zdecydowane zwiększenie środków na turystykę pozwoli 

wesprzeć wiele naszych regionalnych atutów turystycznych i jednoznacznie zaprocentuje w 

przyszłosci) (2,5 mln) 

 
Z.ZIÓŁKO – Zarząd Województwa uwzględnił wniosek w projekcie budżetu na 2024 r. 

 

5) Zabezpieczenie środków na projekty mające pobudzić współpracę międzynarodową 

różnych podmiotów w regionie, uśpioną przez covid ( m.in.: jst, stowarzyszeń, placówek 

oswiatowych) i inspirowanie nowych kontaktów (100 tys.) 

 

Z.ZIÓŁKO – Zarząd Województwa uwzględnił wniosek w projekcie budżetu na 2024 r. 
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6) Zabezpieczenie środków na zakup historycznych i współczesnych dzieł kultury (50 tys.) 

 
Z.ZIÓŁKO – Zarząd Województwa nie uwzględnił wniosku w projekcie budżetu na 2024 r. 

 

7) Stworzenie koncepcji wystawy stałej o historii województwa opolskiego w Muzeum Śląska 

Opolskiego (100 tys.) 

 

Z.ZIÓŁKO – Zarząd Województwa nie uwzględnił wniosku w projekcie budżetu na 2024 r. 

 

8) Zabezpieczenie środków finansowych na kontynuację Koncertu Pokoju w miejscowości 

Pokój (20 tys.) 

 

Z.ZIÓŁKO – Zarząd Województwa nie uwzględnił wniosku w projekcie budżetu na 2024 r. 
. 

9) Zabezpieczenie środków finansowych na ochronę zabytków – dotacje (2 mln) 

 
Z.ZIÓŁKO – Zarząd Województwa uwzględnił wniosek w projekcie budżetu na 2024 r. 
 

10) Zabezpieczenie środków finansowych na zadania z zakresu wielokulturowości (150 tys.) 

 

Z.ZIÓŁKO – Zarząd Województwa uwzględnił wniosek w projekcie budżetu na 2024 r. 
Czy są pytania bądź uwagi w odniesieniu do wniosków? 
 
R.KOLEK (Radny Województwa) – w imieniu klubu Mniejszość Niemiecka wycofuję wnioski 6, 7, 8.  
 
Z.ZIÓŁKO – wobec tego proponuję, aby stanowisko Komisji było zgodne z przytoczonymi 
rozstrzygnięciami Zarządu Województwa i uwzględniało wnioski 1,2,3,4,5,9,10 w projekcie budżetu na 
2024 rok – kto jest „ZA”? 
 

GŁOSOWANIE 
„ZA” - 4    „PRZECIW” -  0    „WSTRZYMAŁO SIĘ” - 1 

 
OPINIA KOMISJI FINANSÓW I MIENIA WOJEWÓDZTWA 

Komisja, po wysłuchaniu wyjaśnień, przyjmuje rozstrzygnięcie Zarządu Województwa, 
uwzględniające wnioski 1,2,3,4,5,9,10 w projekcie budżetu na 2024 r. 

Wnioski 6,7,8 zostały wycofane przez Wnioskodawcę. 

 
 

 6. Analiza wniosków komisji stałych do projektu budżetu Województwa Opolskiego na 
2024 rok – stanowisko Komisji Finansów i Mienia Województwa. 
 
Z.ZIÓŁKO – komisje stałe pozytywnie zaopiniowały projekt WPF Województwa Opolskiego na lata 
2024-2030 oraz projekt budżetu Województwa na 2024. Jednocześnie komisje stałe nie zgłosiły 
żadnych wniosków do projektu budżetu Województwa na 2024 rok. 
 
 

 7. Sformułowanie zbiorczej opinii o projekcie uchwały budżetowej Województwa 
Opolskiego na 2024 rok – podjęcie uchwały. 



 15 

Z.ZIÓŁKO – pozostaje nam do przegłosowania przyjęcie opinii zbiorczej Komisji Finansów i Mienia 
Województwa – odczytał treść opinii. 
 

Komisja Finansów i Mienia Województwa po dokonaniu szczegółowej analizy projektu budżetu 

Województwa Opolskiego na 2024 rok, jak również po analizie opinii i wniosków komisji stałych 

Sejmiku Województwa Opolskiego, oraz wniosków Radnych Województwa Opolskiego złożonych 

do Zarządu Województwa Opolskiego, pozytywnie opiniuje projekt budżetu Województwa 

Opolskiego na 2024 rok. 

 

Z.ZIÓŁKO – następnie mamy uchwałę nr 62/62/23 Komisji Finansów i Mienia Województwa z dnia 6 
grudnia 2023r. w sprawie przyjęcia wniosków i opinii Komisji Finansów i Mienia Województwa z 
posiedzenia 62/23 w dniu 6 grudnia 2023 r. – odczytał treść uchwały. 
 

Na podstawie §31 ust. 1 Statutu Województwa Opolskiego (t.j. Dz. Urz. Woj. Opolskiego z 

2021 r., poz. 2836) w zw. z pkt. 17 i 19 Załącznika nr 2 do uchwały nr XIX/179/2020 Sejmiku 

Województwa Opolskiego z dnia 23 czerwca 2020r. w sprawie ustalenia trybu prac nad projektem 

uchwały budżetowej,  Komisja Finansów i Mienia Województwa Sejmiku Województwa Opolskiego 

uchwala, co następuje: 

§ 1  Przyjmuje się zbiorczą opinię o projekcie uchwały budżetowej Województwa Opolskiego na 2024 

rok z uwzględnieniem:  

1) wniosków Radnych Województwa do projektu budżetu złożonych Zarządowi 

Województwa, które stanowią załącznik nr. 1, 

2) opinii i wniosków komisji stałych Sejmiku Województwa Opolskiego do projektu 

budżetu, które stanowią załącznik nr. 2. 

§ 2  Uchwałę niniejszą przekazuje się Przewodniczącemu Sejmiku Województwa Opolskiego. 

§ 3  Wykonanie uchwały powierza się Zarządowi Województwa Opolskiego. 

§ 4  Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. 

  
Z.ZIÓŁKO – kto jest „ZA” przyjęciem przedmiotowej uchwały przyjmującej opinię zbiorczą? 
 

GŁOSOWANIE 
„ZA” - 4    „PRZECIW” - 1     „WSTRZYMAŁO SIĘ” - 0 

 
Dziękuję, stwierdzam, że uchwała została przyjęta. 

 
 
 8. Zamknięcie obrad. 
 

*  *  * 
 

Zakończenie – godz. 1525 
Czas trwania posiedzenia – 1 godzina 20 minut  
 

Protokołował:             

Radosław Nowosielecki 

   GŁÓWNY SPECJALISTA 
       BIURO SEJMIKU 

               Przewodniczący Komisji 
Finansów i Mienia Województwa 

 
                ZBIGNIEW ZIÓŁKO 

 


